
پریسا غفاری/ دعوای علیرضا دبیر رئیس فدراسیون 
کشــتی و محمد پولادگر معاونــت قهرمانی وزارت 
ورزش و جوانــان کــه از 5 روز پیــش آغاز شــده بوده 
به مجمع عمومی فدراســیون کشــتی کشــیده شد. 
اعضای مجمع فدراســیون در پی قطع بودجه این 
فدراســیون از ســوی وزارت ورزش تشــکیل جلســه 
فوری به ریاســت محمــد پولادگر دادنــد. اما دیروز 
زمانــی کــه پولادگــر وارد مجمــع شــد دبیــر از جای 
خود بلند نشــد، با او دســت نداد و احوالپرســی هم 
نکــرد. در آغاز مجمع رؤســای هیأت هــای فارس و 
کردســتان از صفر کردن بودجه فدراســیون کشــتی 
صحبــت کردنــد کــه معاونــت ورزش قهرمانی به 
انتقاد آنها واکنش نشــان داد: »این اظهارات نشان 
دهنــده کــم لطفــی دوســتان است.دوســتان زود و 
یکطرفه قضاوت کردند.من حتی شنیدم برای این 
جلسه فقط خبرنگاران کشتی نویس دعوت شده اند 
و خبرنگاران غیر کشتی نویس را راه ندادند. این کار 
یکطرفه اســت و درست نیست.« شکرشکن مشاور 
حسابرسی وزارت ورزش در امور مجامع در واکنش 
به ارائه گزارش حســابرس فدراسیون کشتی گفت: 
»زمانی که شفافیت کافی در گزارشات مالی صورت 
نمی گیرد باید به عنوان حسابرس این کار را با دقت 
انجــام دهــد. در ضمن تعــداد امضاها ۱۰ تا اســت 
درحالی که ۱۱ عضو هیأت رئیســه دارید. هر کدام از 
اعضا امضا نکرده باشند، سند درست نیست.« دبیر 
هم در پاســخ گفت: »آقای شکر شــکن وقتی حرف 
می زنــی بــرادر مــن اجازه بــده حســابرس من هم 
حرف بزند. آقای پولادگر مگر نمی گویید حرف تان 
درست اســت، خب قانون مســتند شما کجاست؟ 
اینجــوری صحبت نکن قانونی صحبت کن. ببینم 

مدرک شــما را؟ باید قانونی و بر اســاس بند حرف 
بزنیــد نه اینکه روی هــوا حرف بزنــی. تا صبح هم 
حرف بزنی من اجازه نمی دهم حرفت را بزنی. ما 
صحبت از بودجه میلیاردی داریم اما شما بر سر دو 
امضا حرف می زنی. بگو دنبال چه هســتی. به خدا 
اگر قانون را بلد باشی.« جالب اینکه پولادگر رئیس 
مجمع واکنشــی به جدال دبیر و حســابرس وزارت 
ورزش نداشت و دبیر خواستار رأی مجمع شد و به 
پولادگر گفت شــما رأی نمی دهــی؟ پولادگر هم در 
پاســخ گفت: »شــما توهین کردی و هر وقت دلتان 

می خواهد حرف می زنید. من واقعاً متأسفم.«
ë  دبیر: ۵ میلیــارد اموال هیأت کشــتی را بــار زدند و

بردند!
در بخشــی از مجمع حمید یــاری عضو مجمع 
کشــتی از پولادگر خواســت که درباره بودجه کشتی 
شفاف سازی کند. پولادگر خطاب به او گفت: »اجازه 
بدهیــد طبــق برنامه مجمع جلــو برویــم.« در این 
میــان دبیر با عصبانیت گفت: »هر کجا لازم باشــد 
آتش به اختیارم و هر کجا مقاومت غیرقانونی شود 
برای کشتی کار خودم را می کنم و آتش به اختیارم 
و نمی گذارم حق کشتی ضایع شود. ان شاءالله آقای 
پولادگر حرف هایش را درباره بودجه کشــتی بزند و 
مــن هم جواب بدهم تا مردم بدانند آیا من حرف 
بی ربط می زنم؟« رئیس فدراسیون کشتی در ادامه 
بــه بحث برکنــاری رئیس هیأت کشــتی تهران هم 
اشاره کرد: »بحث من با معاونت ورزش قهرمانی 
وزارت ورزش شــخصی نیســت، من بــا هیأت های 
خــودم هم تعــارف نــدارم و بــه آنها می گویــم اگر 
کار نکــردم فــردا مــن را برداریــد. اگر دیدیــد دزدی 
می کنــم من را برکنار کنید. تعارف نداریم. در مورد 

کنار گذاشتن رئیس هیأت تهران هم بگویم، سالن 
هفت تیر ۱۱ سال معلوم نبود درآمدش کجا می رود. 
برای چه آنجا را شرکت خصوصی باید بگیرد. یک 
میلیارد نقد به رئیس هیــأت وقت دادیم. از لامپ 
تا توالت سالن هفت تیر را بردند تا آخر حراست ما 
و اداره کل نشســتیم و بررســی کردیم 4، 5 میلیارد 
جنس بیرون رفته اســت. قرار نیســت چون به من 

رأی داده به خاطر او به جهنم بروم.«
 در ادامــه مجمــع عمومی فدراســیون کشــتی، 
دبیر با اشاره به عملکرد مالی این فدراسیون گفت: 
»ســال ۹۵ مبلــغ 2۵ میلیــارد، ســال ۹۶ مبلــغ 26 
میلیارد، ســال ۹۷، ۳۱ میلیــارد و نیم، از برج پنجم 
۹۸ که من آمدم تا آخر همان ســال عملکردم ۳۸ 
و نیم میلیارد بود. سال ۹۹، ۵۵ میلیارد و سال ۱۴۰۰ 
خدا را شــکر به ۱۳۱ میلیارد رسید. آقایان! کشتی با 
زیر ۱۵۰ میلیارد نمی چرخد. آقای پولادگر سال قبل 

۳۹ میلیارد که یک ســوم هزینه های مــا بود دادید، 
همــان را هم می خواهید قطع کنید؟ بــرادر من ما 
یک ســوم بودجه مــان را از وزارت می گیریم. اگر به 
امید وزارت بودیم که یک اعزام هم نمی توانســتم 
انجــام دهــم. از اول ســال ۳۱ میلیــارد هزینه کردم 
فقــط ۴ و نیــم میلیــارد دادیــد. آقــای پولادگر عزیز 
ایــن ۷۰ میلیــارد بودجــه مــازاد کشــتی را معلــوم 
نیســت ما بگیریم. بعد شما چطور بودجه ای را که 
مال خودمان اســت  می گویی نه؟ ۹ میلیارد جایزه 
قهرمانان ما در المپیک را به حساب ما واریز کردند 
اما من ۹۰۰ میلیون پول مالیات آن را دادم که آن را 

هم باید بگویم مالیات را چکار کردم.«
ë پایان جلسه با دلخوری و قهر پولادگر

محمد پولادگر پس از دو ساعت از آغاز برگزاری 
مجمع کشــتی، گفت:»دبیر در حــق من خیلی کم 
لطفــی کــرد. اولاً قطعــا کشــتی ورزش اول ماســت 

امــا همه ورزش ایران نیســت. من باید پاســخگوی 
۴۸ رشــته ورزشــی کــه 2۸ تــای آن المپیکی اســت 
هــم باشــم. هرچــه احتــرام مــی گذاریــم و گــوش 
مــی کنیم ایشــان جــدل می کند. شــما کلــی حرف 
زدی الان گــوش کــن بــرادر.« دبیــر در این لحظه با 
فریــاد گفت:»آقــای پولادگر جو درســت می کند که 
فدراســیون های دیگر موضع بگیرند. او 2۱ ســال با 
کشــتی زاویه داشــته اســت. شما سفســطه کردی و 
معاون وزیر شــدی. چی رو ضرب و تقســیم کردی 
کــه به بودجه ۷۰ برای کشــتی رســیدی؟ من جایی 
هســتم که فقیرترین ها کشــتی می گیرنــد.« در این 
هنگام پولادگر اقدام به ترک جلسه کرد و دبیر هم 
خطاب به حاضران گفت کسی جلسه را ترک نکند 
چون خودش ریاســت جلســه را برعهده می گیرد. 
امــا دقایقی بعد مجمع بــدون تصویب مصوبه ای 

به پایان رسید.

رضایت سرپرست فدراسیون از 3 مدال برنز رکابزنان پیست در آسیا

هاشم کندی: دوچرخه سواری ایران دوباره احیا شد
4 فینال آسیایی که سهم هیچ ایر انی طلا نبود 

روز نقره ای تکواندو
مهری رنجبر/ هاشــم کندی سرپرســت فدراســیون 
دوچرخه سواری از ۳مدال برنز رکابزنان ملی پوش 
او  اســت.  راضــی  آســیا  قهرمانــی  مســابقات  در 
۳مدال تیم ملی و ۳مدال پاراســایکلینگ را شروع 
خوبــی می دانــد و بــه خبرنــگار »ایــران« می گوید: 
»۳مــدال پیســت قهرمانــی آســیا، نشــانه احیــای 
دوباره دوچرخه ســواری ایران اســت. درست است 
کــه مــدال رکابزنــان پیســت مــا در ســال های دور 
ارزشــمند بوده، اما آن زمان شرایط اقتصادی این 
طــور نبود، مشــکلات زیــادی نداشــتیم و از طرفی 
هند، مالزی و تایلند جایگاهی در دوچرخه ســواری 
آسیا نداشتند و از ۱۰سال قبل سرمایه گذاری خوبی 
کردند. آنها خیلی خوب کار کردند و ما خیلی بد.« 
سرپرست فدراســیون دوچرخه سواری افزود: »سه 
مدال دوچرخه ســواری ایران نســبت به چند ســال 
قبل و دوران طلایی آن نتیجه ضعیفی اســت، اما 

دوچرخه سواری پیســت ایران در 4سال اخیر هیچ 
مدالی نگرفته و حتی در جاده هم مدال نداشــتیم 
و تنها یک مدال را ســمیه یزدانی تک ستاره ایرانی 
گرفته بود. حتی کشــورهایی که فدراســیون نداشته 
باشــند هم بــا تک ستاره هایشــان مــدال می گیرند 
اما وقتی تیم به  صورت ســازمان یافته در قســمت 
جوانان، پارسایکلینگ و بزرگســالان زنان و مردان 
مدال می گیرد، نشان می دهد کار در جهت درست 
انجام می شــود وگرنه قبلًا هم تک ســتاره ها بدون 
فدراسیون هم مدال می گرفتند.« دوچرخه سواری 
بــا لغــو بازی هــای آســیایی هانگــژو، در بازی های 
کشــورهای اســلامی شــرکت خواهــد کرد و هاشــم 
کنــدی پیش بینی نتیجــه را درســت نمی داند: »ما 
برنامــه بــه برنامــه پیــش می رویم. هرچنــد اصل 
برنامــه برای بازی های آســیایی بود امــا با لغو آن، 
تیــم بــرای بازی هــای کشــورهای اســلامی آمــاده 

می شــود. مــا در آســیا نتیجه تــلاش چنــد ماهه را 
دیدیــم. رکابزنان پس از برگشــت از هند، مســابقه 
قهرمانی کشــور و مســابقه دیگری در ایــران دارند 
و بعد از آن برای 5مســابقه به ترکیــه می روند و با 
پایان آن وارد دهکده بازی های کشورهای اسلامی 
در قونیه می شوند. دوچرخه سواری برای اولین بار 
به لیست بازی های کشورهای اسلامی اضافه شده 
اســت. تیم ملــی ما تا بــه حال خوش درخشــیده و 
امیــدوارم در قونیــه هم نتیجه خوبــی بگیرد. البته 

پیش بینی نتیجه غیرعلمی است.«

گــروه ورزشــی/ مالــکان باشــگاه لیورپــول، گروه 
FSG، اگر پیشــنهادی در حدود ۶۰ میلیون پوند 
دریافت کنند، فروش شوکه کننده محمد صلاح 
فــوق ســتاره تیم خــود را بررســی خواهنــد کرد. 
در ایــن شــرایط رئال مادریــد جزو باشــگاه هایی 
اســت کــه وضعیت حســاس صــلاح را زیر نظر 
دارد. مانــه هفته قبل با مبلــغ ۳۵ میلیون پوند 
بــه بایرن مونیــخ نقل مــکان کــرد و لیورپــول از 
فــروش این ســتاره ســنگالی کــه تنها یک ســال 
از قــراردادش باقــی مانده بود، پــول نقد خوبی 
دریافت کرد. ســناریوی مشابهی در مورد ستاره 
مصــری قرمزهــا شــروع می شــود کــه می تواند 
تابســتان آینــده به طــور رایــگان از آنجــا بــرود. 
صــلاح ۳۰ ســاله تقریبــاً یک ســال اســت که بر 
ســر درخواســت دســتمزد هفتــه ای ۴۰۰ هــزار 
پوندی بــرای امضای قرارداد جدید، با باشــگاه 
بــه مشــکل برخــورده اســت. لیورپــول دوســت 
دارد بهتریــن گلزن فصل گذشــته اش همچنان 
در باشــگاه بمانــد، امــا آنهــا ســاختار دســتمزد 

خــود را بــرای نگــه داشــتن او در آنفیلــد به هم 
نمی ریزنــد. صــلاح کمتــر از 2۴۰ هــزار پونــد در 

هفته ای که به ویرجیل فان دایک پرداخت 
می شــود دریافــت می کنــد و می گویــد کــه 
نمی خواهــد بــا چنیــن مبالغی در باشــگاه 

بمانــد. رئال در حال تماشــای تحولات اســت 
و می توانــد یک معامله بزرگ پیشــنهاد بدهد؛ 
بــا وجود خصومتی که بین صلاح و ســتاره های 
رئال پس از دو جــدال فینال لیگ قهرمانان در 
پنج فصل گذشــته بــه وجود آمده اســت. کارلو 
آنچلوتی، ســرمربی برنابئو، معتقد بود کیلیان 
امباپــه را در تیمــش خواهد داشــت اما مهاجم 
فرانســوی تصمیــم گرفــت قــرارداد جدیدی با 

پاری سن ژرمن امضا کند.
 رئــال فکــر می کــرد که بایــد یک ســال دیگر 
صبــر کند تا صلاح را به دســت آورد، اما نگرش 
لیورپول پــس از پرداخت مبلــغ ۸۵٫۳ میلیون 
پوند برای داروین نونیس، سخت تر شده است. 
لوئیــس دیــاس، بــا مبلــغ ۴۹ میلیــون پونــد در 

مجمــوع، در ژانویــه بــه خدمــت گرفته 
شــد در حالــی کــه ۷٫۷ میلیــون پونــد 

بــرای فابیــو کاروالیــو، کــه به تازگــی از 
فولام به این تیم پیوســته، پرداخت 

شــده اســت. لیورپــول می دانــد که 
بــا حفظ صــلاح، یک قمــار بزرگ 
مالی برای به دست آوردن مجدد 
عنوان قهرمانــی انجام می دهد. 
امــا مالک باشــگاه گــروه FSG در 
امور مالی باشگاه محتاط هستند 
و ممکن اســت تصمیــم بگیرند 
کــه ایــن پــول را بگیرنــد؛ اگرچه 
آنهــا از فــروش به رقیــب لیگ 
برتری خود خودداری می کنند.

پیشنهاد جذاب چلسی به یوونتوس برای جذب یک مدافع
چلسی برای جذب ماتایس دی لیخت، مدافع 
یوونتوس حاضر اســت مهاجم خــود ورنر را با 
۳6 میلیــون پونــد بــه یوونتوس پیشــنهاد 
دهــد و امیدوار اســت مدافــع هلندی را 
بــه خدمت بگیــرد. چلســی در یک ماه 
گذشــته دو مدافــع خودش را از دســت 
داده و در حــال حاضر بــه دنبال تقویت 
خــط دفاعی اش اســت. تومــاس توخل 

ســرمربی این تیم می خواهــد دو مدافع جوان 
و توانمنــد بــه خدمــت بگیــرد تــا تــوان رقابت 
بــا منچسترســیتی، لیورپول و منچســتریونایتد 
را داشــته باشــد. گزینــۀ جدی توخــل، ماتایس 
دی لیخــت مدافع هلندی یوونتوس اســت و از 
مدیران باشــگاه خواســته اســت تا برای جذب 

این بازیکن جوان تلاش کنند.
دی لیخــت تــا 2۰24 بــا یوونتــوس قــرارداد 

دارد و مذاکراتــش بــرای تمدیــد بــه بن بســت 
خــورده و بــه دنبــال جدایی اســت. چلســی در 
میلیــون   ۳۸ پیشــنهادی  آماده ســازی  حــال 
پونــدی بــه اضافــه ورنر بــرای ایــن بازیکن 22 
ساله هلندی اســت. دی لیخت مشتاق انتقال 
به چلســی اســت، اگرچــه آبی ها ممکن اســت 
مجبــور شــوند هزینه خــود را برای ایــن مدافع 

افزایش دهند.

گرفتـن  خدمـت  بـه  دنبـال  بـه  منچسترسـیتی 
درخشـان  عملکـرد  تـا  اسـت  فیلیپـس  کالویـن 
تکمیـل  را  تابسـتانی  انقـالات  و  نقـل  در  خـود 
کنـد. سـیتی توانسـت در بـازار نقـل و انتقـالات 

بـه  دورتمونـد  بوروسـیا  از  را  هالنـد  ارلینـگ 
خدمـت بگیـرد و اکنـون بـا لیدزیونایتـد در حـال 
توافـق بـرای جذب کالویـن فیلیپس اسـت. این 
هافبـک دفاعـی 2۶ سـاله تـا پایـان ژوئـن 2۰2۴ 

منچسترسـیتی  دارد.  قـرارداد  یونایتـد  لیـدز  بـا 
بـرای بـه خدمـت گرفتـن او ۴۹ میلیـون یـورو بـه 
اضافـه پرداخـت پـاداش ۳،۵ میلیـون یورویـی 
را بـه لیدزیونایتـد پیشـنهاد داده اسـت. اسـتون 

ویـلا، نیوکاسـل یونایتـد و وسـتهم یونایتـد نیز به 
فیلیپس علاقه مند هسـتند ولی منچسترسـیتی 
گرفتـن  خدمـت  بـه  بـرای  را  شـانس  بیشـترین 
سـران  جلب نظـر  بـرای  سـیتی  دارد.  او 

بازیکـن  سـاله   ۱۸ جیابـی  دارکـو  لیدزیونایتـد، 
پیشـنهاد  یونایتـد  لیـدز  بـه  نیـز  را  خـود  جـوان 
دادنـد تـا به عنوان بخشـی از ایـن معامله راهی 

تیـم لیـدز شـود. 
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پایان خوش هفته دوم لیگ ملت ها برای تیم ملی والیبال

ایران، کانادا را سر کشید

گروه ورزشــی/ وقتی ســرویس بازیکن کانادا به خارج رفت، دومین پیروزی ســه 
امتیــازی بــرای ایــران در هفتــه دوم لیگ ملت ها ثبت شــد. با نتیجــه ۳- صفر. 
پیروزی که پایانی خوش برای تیم عطایی در هفته دوم لیگ ملت ها محســوب 
شــد. هرچند نتیجه تیم مثل هفتــه اول، دو باخت مقابل بلغارســتان میزبان و 
برزیــل و دو برد مقابل امریکا و کانــادا بود. اما برخلاف هفته اول از انتقاد خبری 
نبــود و همــه به خاطــر بازی خوب تیــم ملی والیبــال از آن راضی بودنــد. بهروز 
عطایی تیمش را با ترکیب مهدی جلوه، امیررضا سرلک، امیرحسین اسفندیار، 
میلاد عبادی پور، محمدطاهر وادی، امین اسماعیل نژاد و محمدرضا حضرت 
پور برای بازی عصر دیروز به زمین فرستاد. در این روز برخلاف بازی های قبل از 
امیر توخته خبری نبود و امیر رضا سرلک در زمین بود. ملی پوشان بعد از باخت 
مقابل برزیل، با برتری کامل در حملات و اشتباهات کمتر، نشان دادند برای برد 
و ۳ امتیــاز به زمین رفته اند. هرچند کانادا تیم چهاردهم جدول که از بازی های 
قبل 2 برد و 5 باخت در کارنامه اش ثبت شده هم بدش نمی آمد برنده از زمین 
خــارج شــود و به همیــن خاطر پا به پای تیم ایــران جلو رفت. ایران این ســت را 
وقتی در امتیاز 24- 2۱ جلو بود، با امتیاز سرویس کاپیتان میلاد عبادی پور 2۱-25 
برنده شد. کانادایی ها ست دوم برای جبران به زمین رفتند و برنامه اسپک های 
ســرعتی را در دســتور کار قــرار دادند، اما ایرانی ها هم پــا به پای آنها پیش رفتند 
و به همین دلیل ســرعت بازی بالا رفت، حتی بعضی لحظات به دلیل اشــتباه 
ایرانی هــا، کانــادا جلو افتاد امــا در نهایت ایران باز هم برد ســت دوم را وقتی در 
امتیاز 26-25 جلو بود با امتیاز ســرویس امیر حســین اسفندیار با امتیاز 25-2۷ 
به نفع خود تمام کرد. اما ســت ســوم کار کمی ســخت تر شــد، شاگردان عطایی 
می  خواســتند با پیروزی این ســت برنده باشــند و کانادایی ها نمی خواستند باور 
کنند، بازنده هســتند و این جدال جذابیت بازی را بیشــتر کــرد. هرچند ایرانی ها 
درصد اشتباهات شان را پایین آوردند  اما تیم کانادا با دریافت های خوب و دفاع 
روی تــور در پی مهار ایرانی ها بودند و همین باعث شــد تــا دو تیم تا امتیاز ۷-۷ 
برابر باشــند اما ایران با اســتفاده از فرصت و امتیاز ۸ جلو افتاد و در امتیاز ۹-۱2 
برتــری اش را حفــظ کــرد و کم کم اختلاف امتیاز بیشــتر شــد و در نهایت با اوت 
ســرویس بازیکن کانادا ست سوم هم با امتیاز 25-۱۸ به سود ایران تمام شد. با 
پایان بازی ، ایران با  نتیجه  4 پیروزی و 4 شکست، صاحب ۱2 امتیاز شد و تا قبل 
از پایان بقیه بازی ها با یک پله صعود به رده هشتم رسید. کانادا هم از 2 پیروزی 
و 6 شکست، 6 امتیازی ماند. استفان تیموتی مار بازیکن کانادا با  ۱۸ امتیاز برای 
تیمش، امتیازآورترین بازیکن زمین شد. امین اسماعیل نژاد هم  ۱۵ امتیاز برای 
ایــران گرفــت. تیم ملی والیبال بــا پایان رقابت های هفته دوم و اســتراحت یک 
روزه، برای حضور در هفته ســوم لیگ ملت ها ساعت ۱2:55 دقیقه ظهر فردا از 

صوفیه به مونیخ می  رود تا از آنجا به گدانسک لهستان پرواز کند.
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توصیه های گواردیولا به آرتتا در مورد مهاجم جدید توپچی ها

ژسوس، ستاره جدید آرسنال
دو باشــگاه منچسترســیتی و آرســنال بــه توافــق نهایــی بر ســر گابریل ژســوس 
دســت یافته اند و به احتمال زیاد این ســتاره برزیلی طی روزهای آینده به جمع 
توپچی ها ملحق شــود. باشــگاه آرســنال از چند ماه قبل شــرایط جــذب گابریل 
ژســوس را بررسی داشت و ســیتی نیز پس از جذب هالند به فروش این بازیکن 
چراغ سبز نشان داد. ستاره برزیلی یک سال دیگر با سیتی قرارداد دارد و مدیران 
ایــن باشــگاه از ترس اینکــه در پایان فصل جدیــد او به صــورت آزاد تیم را ترک 
نکند، با جدایی اش موافقت کردند. در همین حال فابریزیو رومانو، روزنامه نگار و 
کارشناس معتبر نقل و انتقالات فوتبال اروپا، می گوید که دو باشگاه بر سر انتقال 
ژســوس با مبلغ 45 میلیون پوند به توافق رســیده اند. حالا همه چیز بستگی به 
ژسوس دارد و دو باشگاه منتظر پاسخ این مهاجم برزیلی هستند. آرسنال در حال 
مذاکره با ژسوس است و پس از توافق با او، این انتقال نهایی انجام خواهد شد. 
پپ گواردیولا سرمربی منچسترسیتی از همین حالا به آرسنالی  ها دستورالعمل 
گرفتن بهترین شیوه بازی از ادی انکتیا و بازیکنی که بزودی قرار است زوج او در 
خط حمله توپچی ها شود را نشان داده است. اینکه آرسنال چطور باید از این دو 
بازیکن بهترین بازی ها را 
بگیرد هم شــاید دغدغه 
خیلی از هواداران این تیم 
باشــد که البته آنها خیلی 
نباید نگــران این موضوع 
باشــند. گواردیــولا گفــت: 
مهاجــم  یــک  »ژســوس 
نوک اســت و می تواند در 
این پســت بازی کند اما او 
زمانی که در گوش بازی کند راحت تر اســت. ما او را به بازی در پســتی مرکزی تر 
تشویق می کنیم تا فضای بازتری داشته باشد و اتفاقاتی که اطرافش رخ می دهد 
را ببیند اما ژسوس در سه پست هجومی توانایی بازی دارد و زمانی که به بازیکنان 
چند پستی نیاز داشته باشیم، می دانیم که او بهترین دنیاست. با او ما می توانیم 
بســیار هجومی و جنگنده باشــیم و ریتمی مضاعف به عملکرد خط میانی مان 

بدهیم و پرس از بالا را حفظ کنیم.«

امریکا به سرمربی و رئیس فدراسیون کاراته ویزا نداد
شهرام هروی سرمربی و سیدحسن طباطبایی رئیس فدراسیون کاراته توسط 
سفارت امریکا ریجکت شدند. مدتی قبل 5 کاراته کا دعوت شده به بازی های 
جهانی امریکا به همراه هروی و طباطبایی برای پیگیری ویزا به سفارت امریکا 
در ارمنســتان مراجعه کردند که ســفارت بعد از مشاهده کارت پایان خدمت 
ســربازی ســرمربی تیــم ملــی، حتــی از دریافت مدارک ســید شــهرام هروی 
خودداری کرد و به وی اعلام کردند نمی توانیم برای شما کاری انجام دهیم. 

گالتیه، سرمربی  پاری سن ژرمن در فصل جدید
روزنامه فرانســوی لوپاریزین نوشته طی روزهای آینده کریستوف گالتیه به عنوان 
سرمربی جدید پاری سن ژرمن معرفی خواهد شد. دو باشگاه پی اس جی و نیس 
به توافق نهایی رســیده اند و باشگاه پاریسی با پرداخت ۱۰ میلیون یورو بند فسخ 
کریستوف گالتیه، این مربی را در اختیار خواهد گرفت. تنها سه روز دیگر تمرینات 
پیش فصل نیس شــروع خواهد شــد و گالتیه عنوان کرده بود که می خواهد قبل 
از شــروع تمرینات، تکلیف آینده اش مشخص شــود. تیم قهرمان فرانسه در پی 
پاسخ منفی زین الدین زیدان به سراغ گالتیه رفت و پس از گرفتن پاسخ مثبت این 
مربی، توانست با نیس هم به توافق برسد. به موازات مذاکره با گالتیه، گفت و گو ها 
با وکیل مائوریسیوپوچتینو نیز ادامه داشت و دو طرف برای پرداخت غرامت ۱5 
میلیون یورویی به توافق رســیدند. بزودی خبر برکناری پوچتینو اعلام می شــود و 
سپس گالتیه به عنوان مربی جدید شروع به کار خواهد کرد. گالتیه دو فصل پیش 

لیل را بالاتر از پی اس جی به قهرمانی لیگ فرانسه رساند.

دعوای مالی رئیس فدراسیون کشتی و معاون وزیر ورزش به مجمع عمومی کشید

دبیر آتش به پا کرد، پولادگر متاسف شد!

تروور سینکلر ملی پوش سابق انگلیس به سرمربی لیورپول 
حمله کــرده و او را مقصــر اصلی خروج ســادیو مانه از 
او  می دانــد.  تیــم  ایــن 
کــه  اســت  معتقــد 
ســنگالی  ستاره 
کافی  اندازه  به 
احتــرام  مــورد 
نگرفــت  قــرار 
و همیــن امــر او را مجبور کــرد راهی بایرن مونیخ شــود. ســادیو مانه هفته 
گذشته با مبلغی 35 میلیون پوندی به بایرن مونیخ پیوست. این مهاجم 
قرارداد 3 ســاله با قهرمان بوندس لیگا منعقد کرد و به دوران حضور خود 
در آنفیلد پایان داد. ســینکلر در این مورد گفت: »او به عنوان یک اسطوره 
باشــگاه لیورپول را ترک کرد. اما من مدام می شــنوم که برخی از هواداران و 
بازیکنان سابق دلیل جدایی او را نمی دانند. اجازه دهید به شما بگویم چرا او 
تیم را ترک کرد. من فکر می کنم که او هرگز در باشــگاه مانند ویرجیل فان دایک 
یا محمد صلاح مورد تحســین و قدردانی قرار نگرفت. این نشان می دهد که آنها 

چنین احساسی نسبت به او داشتند.«

مانه در لیورپول مورد احترام قرار نگرفت

بمب بعدی نقل و انتقالات هم از لیورپول می آید

جدا شدن راه صلاح از آنفیلد

دو بازیکن جدید  به لیکرز پیوستند

فیلیپس، دومین هدف بزرگ سیتی در نقل و انتقالات

فرزندان دو اســطوره تیم های بســکتبال شیکاگو بولز 
 NBA و لــس آنجلــس  لیکــرز به تیــم لیکــرز در لیگ
پیوســتند. لس آنجلس لیکرز پس از برگزاری مراسم 
درفــت لیگ اتحادیه ملی بســکتبال امریکا، شــریف 
اونیل و اســکاتی پیپن جونیور، فرزندان اسطوره های 
لیگ NBA را جذب کرد. شریف اونیل، فرزند شکیل 
اونیل، ســنتر پیشــین لیکــرز در لیگ تابســتانی برای 
لیکرز بازی خواهد کرد و قرارداد اسکاتی پیپن جونیور 

نیز با این تیم به صورت دوطرفه )روز مزد( است.

دوم  روز  در  ایــران  تکوانــدوکاران 
آســیا  قهرمانــی  تکوانــدو  مســابقات 
فینــال  در  شکســت  بــا  کره جنوبــی  در 
مســابقات، بــه نقــره رســیدند. مهدی 
حــاج موســایی در وزن ۵۸- کیلوگــرم 
مقابل »بائه سئو« از کره جنوبی دارنده 
نشان طلای 2۰۱۹ جهان و 2۰2۰ آسیا با 
رنکینگ ۱۶ المپیکــی 2 بر صفر نتیجه 
میرهاشــم  همچنیــن  کــرد،  واگــذار  را 
حســینی تکواندوکار وزن ۷۴- کیلوگرم 
بــرای کســب مــدال طــلا بــه مصــاف 
»جایســانوف« نماینده ازبکستان رفت 
و در نهایــت 2 بر صفــر نتیجه را واگذار 
کرد و او هم دســتش از طلا کوتاه ماند. 
مبینا نعمت زاده در مبارزه پایانی وزن 
4۹- کیلوگــرم در مصــاف بــا گوگیونگ 

از چین با شکســت در دو راند ســومین 
نقره ایران را در روز دوم این مسابقات 
برای تیم ملی به دســت آورد، نســترن 
ولــی زاده دیگــر دختــر ملــی پــوش در 
 ۰-2 شکســت  بــا  کیلوگــرم   -62 وزن 
مقابل نماینده میزبان نقره را برگردن 
انداخــت تــا 4 مــدال ســهم تیــم ملی 
در دومیــن روز از مســابقات قهرمانــی 
آســیا کره جنوبی باشد. قبل از این و در 
روز اول مســابقات ناهیــد کیانــی اولین 
طــلای تیــم ملــی در ایــن مســابقات و 
زهرا شــیدایی و دانیال بزرگی 2 برنز به 

دست آورده بودند.
ایــن رقابت هــا کــه از دو روز پیــش 
شــروع شــده بود تا هفتم تیرماه ادامه 

خواهد داشت.


